
KS HRUŠICA-FUŽINE
V naši KS je bil pred kratkim sesta-

nek z nekaj mladimi. na katerega se je
povabilo tudi predstavnika CIDM-a,
gospoda Vilija Goloba. Zdelo se nam
je prav, da bi v KS zaživela mladina,
kot je bilo to pred leti. saj nima no-
bene možnosti za kakršnokoli druže-
nje. Povabljeni gost je mladim pred-
stavil delovanje omenjenega centra in
raznovrstne dejavnosti, v katere naj
bi se mladi vključevali. Obljubil je vso
pomoč in podporo pri pripravi Statuta
in ustanovnega zbora za ustanovitev
Društva mladih. pri čemer bo mladim
pomagala tudi KS.

KS je dobila sredstva za obnovi-
tvena dela na področju razsvetljave,
za kar se pristojnim na občini Moste-
Polje zahvaljujemo, prav tako pa g.
Piškurju.

Na Cesti v kostanj se bo izdelal
pločnik, za katerega se že pripravlja
dokutnentacija. Nekaj govora je bilo
tudi že o pločniku na Litijski cesti,
kjer je ta prepotreben, saj ga uporab-
Ija šolska mladina in ottod iz vrtca, ki
pa je rizična zaradi tolikšnega pro-
meta, ki smo mu priča vsak dan.

Nevaren je tudi prehod za pešce na
omenjeni cesti, saj je cesto nevarno
prečkati, zato bi bilo nujno potrebno
urediti svetlobno signalizacijo v tem
križišču s Fužinsko cesto. V tem kri-

žišču se ob konicah srečuje ogromno
voznikov, ki na tem mestu presekajo
pot proti Poiju, Zalogu, Dolskem.

V tem križišču je skoncentrirano
tudi veliko parkiranih avtomobilov ob
gostinskih iokaiih, trgovini, šoli in
Kultumem domu, zato je nevamost
za otroke še toliko večja.

Grbine na cesti so vsakodnevni ka-
men spotike predvsem tistih voznikov
iz drugih KS, ki vozijo preko Hrušev-
ske ceste - dokaz za to je tudi telefon-
ski klic v RA oddaji »Kje pa vas čevelj
žuli...«.

Temu vozniku in podobno misle-
čim naj povemo. da so grbine na Hru-
ševski cesti izdelane po trenutno ve-
ljavnih predpisih in da so bile prepo-
trebne, kar dokazujejo tudi izjave sta-
novalcev ob njej. Varneje se iz svojih
dvorišč lahko vključujejo v promet in
z lažjim srcem spremljajo v mislih
otroka na poti v šolo.

Menimo, da so take ovire po-
trebne. saj zagotavljajo večjo varnost
24 ur na dan in da jih je na cestah
v naseljih še veliko premalo, zato bo
potrebno spregovoriti o njih v krat-
kem. Takim, ki pa jih take in po-
dobne ovire motijo pa priporočamo,
da uporabljajo ceste. kjer takih ovir
ni. Mislimo, da je človeško življenje
vredno več, za kolikor ga cenijo posa-
mezniki. K s HRUŠICA-FUŽINE
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